
  
 

Zápis z 29. veřejného zasedání zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 
ze dne 23. 4. 2018 

 
Zasedání bylo zahájeno v 18:05 hod.  
Přítomni: RNDr. Jana Plamínková,  Ing. Simona Strauchová, Mgr. Jana Novotná, Martina Havlíková, Mgr. Lenka 
Kudláková,  Ing. František Polák, Magdalena Pávová, Mgr. Jana Novotná, Milena Hollmannová, Ing. Petr Andres, 
p. Michal Láznička, Ing. Ondřej Mika 
Zasedání zahájila a řídila starostka RNDr. Jana Plamínková  
Program: 
 

1. Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
2. Zpráva starostky a předsedů komisí a výborů 
3. Smlouvy 
4. Pozemky 
5. Granty-II. kolo 
6. Participativní rozpočet - výsledky 
7. Územní plán 
8. Aktualizace Strategického plánu 
9. Roční závěrka MČ a ZŠ 
10. Dotace 
11. Rozpočtové úpravy 
12. Různé 

 
 

Program byl schválen jednohlasně. 

K minulému zápisu nebyly žádné připomínky. 
 
K bodu 1) programu – volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

Do návrhové komise byly navrženy pí Hollmannová a pí Novotná: zvoleny jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi p. Andres a pí Havlíková: zvoleni jednohlasně 
 

K bodu 2) programu – zpráva starostky 
 

Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí hosté, 

 

Dovolte, abych Vám řekla pár novinek z naší městské části. Co se týče navýšení protihlukové zdi, kterou 

nám ŘSD už dlouho slibuje, tak je těsně před podpisem smlouva mezi ŘSD a vítězem výběrového řízení,  

firmou Swietelski. Stavba by měla začít v červnu. Možná jste zaznamenali v tisku informaci, že u jižní 

části okruhu okolo Modletic přistoupilo ŘSD k výraznému zvýšení  protihlukových zdí. My zvýšení těch 

nízkých dvoumetrových zdí po ŘSD požadujeme také již dlouho a vždy jsme dostávali informace, že to 

nejde. Nyní své úsilí dozajista ještě výrazně zintenzivníme.  

Prosazovala jsem též protihlukovovu zeď podél ulice K Barrandovu. Město ovšem soudí, že není žádoucí, 

brání se jí TSK i  IPR, neboť ve městě prý tyto zdi hyzdí  zástavbu.  Nicméně by se měl během léta v této 

lokalitě dělat tichý asfalt.  

Další zpráva je, že velmi brzy již brzy začne výstavba chodníku od „ Kostiček“ k ulici K Barrandovu. 

Chtěla bych za to velmi poděkovat Ing. Simoně Strauchové, která se opravdu výrazně zasloužila a 

odpracovala na této akci velký kus práce.  

Dále mám informaci, že jeden z majitelů pozemků západně od ulice K Váze má zájem o výstavbu. Pro 

nás je ale důležité, aby se lokalita rozvíjela koncepčně. Nemůžeme zde povolovat zástavbu, když nemáme 

ani trochu jasnou představu, kudy by měly do budoucna vést komunikace, což je klíčové. Nejprve je proto 

zapotřebí udělat studii zástavby v této lokalitě.  

Na hřbitově už máme hotovou novou část hřbitova. Během několika týdnů zároveň konečně doběhne 

změna územního plánu, o kterou jsme žádali MHMP již v roce 2010 (!!!). Podotýkám, že je to změna, 

která je zcela neproblematická, a přesto její projednání trvá neuvěřitelných osm let. 

Se společností Marsilean jsme měli jednání ohledně jejich pozemků severně od fotbalového hřiště. 

Jednání vycházejí z již uzavřené smlouvy o změně územního plánu a předání části pozemku naší městské 

části.  Změna na magistrátě běží a asi ještě dlouho poběží (viz výše). Marsilean také souhlasí 

s odprodejem pozemků na výstavbu cyklostezky na Řeporyje. Ještě tedy zbývá se dohodnout  



 

 

 

s Křižovníky, abychom mohli naši část cyklostezky realizovat. Pak bude záležet na pružnosti řeporyjské 

radnice a na jejich schopnosti vykoupit pozemky.  

Ing. Strauchová dává s Ing. Musilovou dohromady projekty na cesty za okruhem, kde by se ještě letos 

mohly dělat rekonstrukce cest. 

Měli jsme rovněž jednání s paní Ježkovou, která pro nás připravuje soutěž na multifunkční dům se 

společenským sálem a byty. V nejbližší době by měla přijít s hotovým návrhem. Dále oznamuji, že je 

otevřen dům pro seniory a již tam mají 14 klientů. 

Skončila pokládka optického kabelu, musíme si pohlídat, aby uvedli vše do původního stavu. Jednalo se o 

optické kabely T-mobilu, toto vedení není pro občany, jde o posílení vnitřní sítě, jednáme o připojení 

školy. 

A jedna dobrá zpráva - po mnoho letech byl otevřen v restauraci U Bůčka, dříve U Žilinů , velký sál, na 

kterém městská část pořádala I. květinkový ples. Ples byl velmi úspěšný. Děkuji za to Mgr. Lence 

Kudlákové a Bohdaně Růžičkové a všem, kdo se na tom podíleli. Byla to velice úspěšná akce a určitě se 

občanům líbila, když tam někteří zůstali až do 6 hodin do rána. 

 

 

pí. Hollmannová - finanční výbor se sešel 16. 4. 2018, provedl kontrolu pohybu na účtu MČ Praha -

Slivenec a dále provádí kontrolu údržby Slivence a Holyně. 

 

p. Láznička - kontrolní výbor - provedl kontrolu usnesení za rok 2017 - bez závad 

 

pí Havlíková - sociální komise - vznesla dotaz ohledně obědů, které bude připravovat SeneCura 

SeniorCentrum Slivenec, pokud by je nabídli našim občanům, bylo by to potřeba již přes prázdniny, když 

je zavřená škola 

 

K bodu  3) programu – smlouvy 

 

-schválení dodatku č.1 ke smlouvě o dílo se spol. Buldix – navýšení ceny o 198 341,60 Kč + DPH 

Usnesení č.375/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

- schválení dodatku č.3 ke smlouvě o dílo se spol. Ikoz - navýšení ceny o 621 344,- Kč + DPH 

Usnesení č. 376/29/2018 – přijato jednohlasně 
 

-schválení postoupení práv  a převzetí povinností ze smlouvy o spolupráci mezi pí Skalovou a MČ Praha-

Slivenec na pana Martina Skalu 

Usnesení č.377/29/2018 – přijato jednohlasně 
 

-schválení uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací na prodloužení splaškové kanalizace v ulici 

Granátová 

Usnesení č.378/29/2018 – přijato jednohlasně 
 

 

-schválení uzavření smlouvy na dodavatele zakázky „Navýšení kapacity MŠ Praha-Slivenec“ se spol. 

CUBESPACE za cenu 13.599 467,80 Kč + DPH 

Usnesení č. 379/29/2018 – přijato jednohlasně 
 

- schválení uzavření smlouvy na dodavatele zakázky „Volnočasový areál za okruhem-rekonstrukce cest“ 

na základě výběrového řízení 

Usnesení č. 380/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

-výběr dodavatele zakázky „Rekonstrukce tenisových kurtů“ spol. Buldix s.r.o. za cenu 3 491 160,76 + 

DPH 

Usnesení č. 381/29/2018 – přijato jednohlasně 
 



 

K bodu č.4) programu – pozemky 

-zastupitelstvo MČ Praha-Slivenec žádá Hlavní město Prahu o odejmutí svěřené správy nemovitostí ¼ 

pozemků parc. č. 1790/18,1798/11 a 1798/28 v k.ú. Slivenec, které jsou ve správě TSK,a.s., jedná se o 

pozemky v ulici K Barrandovu a v ulici K Austisu před kompostárnou 

Usnesení č. 382/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

 

K bodu č.5) programu – granty II. kolo 

-zastupitelstvo na základě doporučení grantové komise schválilo rozdělení 100 tis. Kč na II. kolo grantů 

MČ Praha-Slivenec s tím, že nebyly uspokojeny 2 žádosti, které se budou řešit jiným způsobem a to: 

Český červený kříž OS modelářský kroužek modulové železnice dostane prostředky na vybavení 

klubovny v budově bývalého statku od sponzora a  požadavek na rekonstrukci šaten TJ AFK Slivenec, 

z.s. bude řešen z prostředků VHČ jako opravy majetku městské části 

Usnesení č. 383/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

 

K bodu č.6) programu – participativní rozpočet - výsledky 

-zastupitelstvo v diskusi rozhodlo o doplnění limitu pro projekty do pravidel Participativního rozpočtu, 

který byl v minulém roce  250 tis. Kč  vč. DPH na projekt, a který asi nedopatřením vypadl z pravidel na 

tento rok. 

Paní starostka podala protinávrh na zařazení projektu č.4 ,který má sice více než polovinu záporných 

hlasů, ale 73 hlasů pozitivních. 

Protinávrh 1. – 4. místo 8 pro, 1 proti, 2 zdržení  

Usnesení č. 384/29/2018 -  přijato 

 

 

K bodu č. 7) programu –  Územní plán 

-zastupitelstvo souhlasí se změnou koeficientu zastavěnosti ÚP pozemku p.č. 322/26 k.ú. Holyně z OB-A 

na OB-B, o kterou požádali manželé Garaiovi 

Usnesení č. 385/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

 

K bodu č.8 – aktualizace Strategického plánu 

 

-2. aktualizace Strategického plánu městské části Praha-Slivenec  

Usnesení č.386/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

 

K bodu č. 9 programu – Roční  závěrka MČ a ZŠ 

 

-zastupitelstvo schválilo roční závěrku MČ za rok 2017 

Usnesení č. 387/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

- zastupitelstvo schválilo roční závěrku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Praha-Slivenec za rok 2017 

Usnesení č. 388/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

K bodu č. 10) programu – dotace 

 

- schválení navýšení rozpočtu ve výdajové i příjmové části o 32 890 590,85 Kč, jedná se o ponechání 

nevyčerpaných účelových prostředků z roku 2017 

Usnesení č. 389/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

-schválení navýšení rozpočtu ve výdajové i příjmové části o 9 mil. Kč, jedná se o účelovou investiční a 

neinvestiční dotaci na Rozšíření kapacity jídelny ZŠ a MŠ Praha – Slivenec z hl. města Prahy 

Usnesení č. 390/29/2018 – přijato jednohlasně 

 



 

 

 

- schválení navýšení rozpočtu ve výdajové i příjmové části o 10 800,- Kč, jedná se o účelovou 

neinvestiční dotaci pro Místní lidovou knihovnu z hl. města Prahy 

Usnesení č. 391/29/2018 – přijato jednohlasně 

 

 

K bodu č. 11) programu – rozpočtové úpravy 

 

-rozpočtové úpravy č. 2 dle tabulky 

Usnesení č.392/269/2018 – přijato jednohlasně 

 

 

K bodu č. 12) programu – různé 
 

-zastupitelstvo MČ Praha-Slivenec schválilo Plán činnosti finančního a kontrolního výboru na rok 201 

Usnesení č. 393/29/2018 – přijato jednohlasně 

 
 

 

19:20  hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 

 

 

 

Zapsala: Bohdana Růžičková                                                       …………………………… 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Ing. Petr Andres                                      ……………………………                                        

         

 

     Martina Havlíková                                  ….…………………………… 

 

 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. Jana Plamínková         ……………………………….. 


